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	CALL FOR TENDER ADRA-MANR-0016-2021
Providing Pharmaceutical

	
	الدعوة إلى مناقصة ADRA-MANR-0016-2021
توفير الأدوية

	The Adventist Development Relief Agency (ADRA) is an independent humanitarian agency established for the specific purpose of providing individual and community development and disaster relief. ADRA International operates in 142 countries around the world and started its activity in Yemen since 1995. It has a presence in 14 governorates in Yemen in which it responds to all areas of the humanitarian sectors including primary health care, economic development, education and food security.
	
	وكالة التنمية والإغاثة (أدرا) هي وكالة إنسانية مستقلة أنشئت لغرض محدد هو توفير التنمية الفردية والمجتمعية والإغاثة في حالات الكوارث. تعمل وكالة أدرا العالمية في 142 دولة حول العالم وبدأت نشاطها في اليمن منذ العام 1995. ولها وجود في 14 محافظة في اليمن تستجيب فيها لجميع مجالات القطاعات الإنسانية بما فيها الرعاية الصحية الأولية، والتنمية الاقتصادية، والتعليم، والأمن الغذائي..


	 ADRA is inviting eligible and qualified contractor / suppliers to submit their offers for 
Providing Pharmaceutical for Southern Governorate.

	
	تدعو منظمة أدرا اليمن لتقديم عطاءات مغلقة من جميع الموردين المؤهلين ل: 
 توفير الأدوية للمحافظات الجنوبية 

	Tender packages can be picked up either by downloading them from the link in the tender advertisement on: 
www.yemenhr.com 

	
	يمكن الحصول على اوراق المناقصة ومواصفات الخدمات والملحقات عبر تنزيلها من الرابط الموضح في موقع اعلان المناقصة: www.yemenhr.com 


	Tenders must be submitted to ADRA Aden Sub Office, Aden, Khor Maksar - in front of Al Karama Infirmary, by May 27, 2021 before 1:00 PM, Yemen Timing.
Only tenders submitted in prescribed form and deadlines will be considered.
Tender opening session will take a place on May 31, 2021 at 11:00 AM in ADRA Aden Sub Office.
	
	يجب تسليم العطاءات الى مكتب أدرا عدن لفرعي - عدن ، خور مكسر - أمام مستوصف الكرامة  في موعد اقصاه 27 مايو 2021 م قبل الساعة 1 مساءً بتوقيت اليمن.


سيتم فقط اعتبار العطاءات المقدمة قبل موعد الاغلاق.
ستعقد جلسة فتح العطاءات في 31 مايو 2021 الساعة 11:00 صباحًا في مكتب أدرا عدن لفرعي.

	All tenders should be submitted in SEALED envelopes clearly marked:
Tender No.: ADRA-MANR-0001-2021
Tender Title:
· Providing Pharmaceutical
	
	يجب تسليم العطاءات مغلقة بشمع الاحمر ومختومة مع ذكر التفاصيل التالية على الظرف المغلق:
رقم المناقصة: ADRA-MANR-0001-2021
اسم المناقصة : 
• توفير الأدوية

	The general instructions of the tender are attached with the tender package and it should be read before initiating the offer.
	
	التعليمات الخاصة بالمناقصة مرفقة بأوراق المناقصة ويجب الاطلاع عليها مسبقا قبل البدء بتحرير العطاء .
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